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Abstract (en)
The strap pulling tongs comprise two handles (15,16) which pivot against a return spring (20). The central handle (15) has an opening (23) for the
passage of the strap (11) and for stopping it. The traction handle (16) has a grip (32) for the strap. On one of the handles is a pivoting hole (50) by
which the handle is rotated with a pivot (52) fixed to the other handle. The pivot hole is open on the side by a slot (53) of width equal to the diameter
(D) of the pivot.

Abstract (fr)
Il s'agit d'une pince de traction comportant deux poignées (15, 16) articulées l'une à l'autre, l'une de ces poignées (15, 16) présentant à cet effet au
moins un perçage d'articulation (50) par lequel elle est en prise avec un pivot (52) solidaire de l'autre. Suivant l'invention, le perçage d'articulation
(50) est ouvert latéralement par une fente (53) de largeur au moins égale au diamètre (D) du pivot (52), ce qui facilite le montage et le démontage
de l'ensemble. Application, notamment, aux pinces de traction et de coupe pour colliers de serrage. <IMAGE>
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